



Kindle 電子書閱讀器借用服務

Kindle e-book Reader Using Service

為鼓勵及推廣電子閱讀，圖書館為讀者提供 Kindle 電子書閱讀器借用服務。各 Kindle 電子書閱讀器已從 Amazon 下載電子書，供讀者借閱。持有效借閱證人士均可借用 Kindle 電子書閱讀器。讀者每次可借閱 14 天，每人限借一部，並可續借一次。

To encourage and support paperless reading, the Kindle e-book Reader comes preloaded with several e-books from Amazon that are available for 14 Days borrowing. The Asia Lutheran Seminary Library card holders can borrow a Kindle e-book Reader, one Kindle e-book Reader per borrower, and can be renewed once.

借閱規則 Loan Rules

首次借閱期限 Initial Loan Period	14 天 Days
續借次數 Times of Renewal	1 次 Time
數量 Quota	每位讀者限借一部 Kindle 電子書閱讀器 One Kindle e-book Reader per borrower

注意事項 Notice

借用 Kindle 電子書閱讀器時，請檢查 Kindle 電子書閱讀器能否正常使用。如有破損、故障等情況，請告訴我們的同工為你更換其他可用的 Kindle 電子書閱讀器。

Please check the condition of the Kindle e-book Reader before taking it out of the library. If any damage is found, please tell our staff to replace another available Kindle e-book Reader for you.

逾期及遺失罰款 Fines, Damage and Replacement Charges

1. 逾期歸還 Kindle 電子書閱讀器之罰款為每日港幣 5 元。
The overdue fine for a Kindle e-book Reader is HK\$5.00 per day.
2. 如有遺失或損壞，讀者須繳付 Kindle 電子書閱讀器及其皮革保護套的費用，另加逾期罰款。
For a lost or damaged Kindle e-book Reader, the borrower is required to pay a fine equivalent to the actual replacement cost of the Kindle e-book Reader and its leather cover plus any outstanding overdue fines.
3. 若逾期 6 個月以上仍未歸還，則視為遺失，讀者須依遺失賠償處理。
If the Kindle e-book reader is not returned more than 6 months after the due date, it will be deemed lost. And the borrower will be claimed for the cost of purchasing the Kindle e-book reader.